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 Locatie: De Waterlelie 
 Aanwezig: Bewoners uit De Punt, wijkverbinders, wijkprojectleider, Woon! en andere betrokkenen 

Thema van de avond 
Tijdens deze eerste themabijeenkomst spraken we met bewoners over de vraag hoe de 
Wijkalliantie het beste opgezet kan worden, zodat bewoners volwaardig kunnen deelnemen. Als 
uitgangspunt deelden we zes kernpunten die bewoners tijdens eerdere bijeenkomsten belangrijk 
vonden bij het opzetten van de Wijkalliantie. Hieronder is een beknopte samenvatting, op 
hoofdlijnen. In de uitwerking van de volledige visie over de wijkalliantie zullen alle genoemde 
punten worden verwerkt: 

1. Gelijkwaardig partnerschap – Bewoners worden erkend als gelijkwaardige partners, met 
recht op ondersteuning (kennis), een duurzaam budget en gelijkwaardig zeggenschap over 
buurtzaken. 

2. Invloed – Bewoners willen leidend zijn in besluiten over de wijk, met flexibele processen 
gebaseerd gezamenlijke creatie (co-creatie). 

3. Wie aan tafel? – Bewoners zien graag een brede vertegenwoordiging van relevante partijen: 
o.a. Eigenwijks, Ymere, !WOON, politie, scholen, jongerenwerk en zorginstellingen. 

4. Mandaat – Een stuurgroep met beslissingsbevoegdheid en heldere escalatieafspraken zijn 
noodzakelijk. 

5. Diverse bewonersbetrokkenheid – Er moet actief gewerkt worden aan diversiteit, o.a. met 
het sleutelfiguren, verbindende personen/schakels, vertegenwoordigers en het betrekken 
van jongeren. 

6. Overlegvorm en communicatie – Bestaande overleggen (bijvoorbeeld zoals het 
leefbaarheidsoverleg) moeten opgaan in de Wijkalliantie. 

Input van bewoners tijdens de bijeenkomst 
De bewoners gaven hun mening via drie vragen: 

1. Wat vind je van wat je net hebt gehoord? 
 Bewoners vonden de plannen deels goed uitgewerkt, maar: 

● Sommige bewoners vonden het taalgebruik te ingewikkeld. 
● Er was behoefte aan meer concreetheid: hoe gaat het straks écht werken? 
● Er werd gewaarschuwd voor een te log overlegorgaan. 
● Toch werd het ook gezien als een goed begin. 



2. Wat moet erbij of wat moet er anders? 

● De communicatie moet breder en via meer kanalen verlopen. 
● Meer duidelijkheid over taakverdeling: wie doet wat? 
● Er moet aandacht zijn voor bewoners die overbelast raken. 
● Mandaat is essentieel: er moeten mensen met beslissingsbevoegdheid aan tafel zitten. 
● Er moet gewaakt worden voor belangenbehartiging op individueel niveau in plaats van voor 

de hele buurt. 

3. Waar maak je je zorgen over? 

● Gebrek aan zichtbare resultaten en terugkoppeling. 
● Angst dat het bij praten blijft, zonder daden of echte invloed. 
● Vrees voor te grote plannen en top-down aanpak (besluitvorming van bovenaf). 
● Bezorgdheid over gebrek aan toewijding van partners, niet nakomen van afspraken en 

dubbele overleggen. 
● Wantrouwen in daadwerkelijke inspraak en samenwerking. 

Afsluitend 
De sfeer tijdens de bijeenkomst was overwegend gemoedelijk, maar ook afwachtend. Sommige 
bewoners gaven aan dat zij al vaker betrokken zijn geweest bij soortgelijke initiatieven, en zich 
afvragen of er dit keer écht iets verandert. Tijdens de avond hebben we uitgelegd dat de 
Wijkalliantie een nieuw type samenwerking is, waarin bewoners niet slechts meedenken, maar 
samen met partners op gelijkwaardige basis plannen maken én uitvoeren. 

We werken toe naar een alliantie waarin bewoners uit De Punt de koers mede bepalen en de 
voortgang van thema’s mee monitoren. De zorgen, wensen en ideeën die tijdens deze avond 
gedeeld zijn, nemen we serieus mee in de verdere opbouw van de Wijkalliantie. 

Vervolg 
De input uit deze avond wordt verwerkt in een voorstel voor de concrete werkwijze van de 
Wijkalliantie De Punt. Deze zal na de derde bijeenkomst met bewoners gedeeld worden. Ook zullen 
we werken aan heldere communicatiekanalen en beter zichtbare terugkoppeling. 

 


